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Številka: 032-6/2017 
Datum: 26. 10. 2017 
 

SKRAJŠAN ZAPIS 
21. SEJE NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE, KI JE BILA  

V ČETRTEK, 19. 10. 2017 OB 19.00 URI V KABINETU ŽUPANA OBČINE 
JESENICE, NA JESENICAH, CESTA ŽELEZARJEV 6 

 

PRISOTNI ČLANI NADZORNEGA ODBORA: 
Mag. Vojko Otovič – predsednik, Ernest Poženel, Maja Križnar, Vladanka Lović, 
Rafael Franc Penič in Franc Rožič 
 
OSTALI PRISOTNI:  
Mag. Valentina Gorišek - direktorica občinske uprave 
 
Seja se je pričela ob 19.15 uri. Seja je potekala po naslednjem  
 
DNEVNEM REDU 

1. Pregled sklepov in potrditev skrajšanega zapisa 20. seje Nadzornega odbora 

z dne 20. 9. 2017 

2. Osnutek poročila o opravljenem nadzoru investicije Komunalna oprema – 

biološka obdelava 

3. Informacija o izvajanju nadzora investicije Ob Gorki – komunalna 

infrastruktura Podmežakla 

4. Končno poročilo o opravljenem nadzoru investicije Cesta Betel 

5. Obravnava gradiv posredovanih v sprejem Občinskemu svetu 

6. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 5  
   ZA - 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

1. Pregled sklepov in potrditev skrajšanega zapisa 20. seje Nadzornega odbora 
z dne 20. 9. 2017 

 
V zvezi z realizacijo sklepov in zapisom prejšnje seje je Franc Rožič poudaril, da je 
na seji povedal, da je prav, da se razčisti, ali je izkazan sum kaznivega dejanja. 
Odgovor na to vprašanje je dobil. 
 

Po razpravi je predsednik v sprejem predlagal  
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SKLEP 66/21:  
Potrdi se pregled sklepov in skrajšan zapis 20. seje Nadzornega odbora z dne 
20. 9. 2017, z upoštevanjem pripombe Franca Rožiča. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
   ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

2. Osnutek poročila o opravljenem nadzoru investicije Komunalna oprema – 

biološka obdelava  

 

Osnutek poročila sta predstavila Franc Rožič in Vladanka Lović. 

 

V razpravi so člani Nadzornega odbora razpravljali o vsebini poročila s poudarkom 

na posameznih točkah ugotovitev in priporočil. 

 

Po uskladitvi ugotovitev je predsednik v sprejem predlagal  

 

SKLEP 67/21: 

Sprejme se na seji dokončno oblikovani Osnutek poročila o opravljenem 

nadzoru investicije Komunalna oprema – biološka obdelava. Nadzorovani 

organ v zvezi z ugotovitvami, navedenimi v tem poročilu, lahko posreduje 

Nadzornemu odboru pisne pripombe in pojasnila v roku 15 dni od prejema tega 

poročila.  

 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

   ZA – 4  

   PROTI - 0 

 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

3. Informacija o izvajanju nadzora investicije Ob Gorki – komunalna 

infrastruktura Podmežakla  

 

Informacijo o izvajanju nadzora je predstavil Ernest Poženel. 

 
V razpravi je bilo dogovorjeno, da se izvajanje nadzora investicije Ob Gorki – 
komunalna infrastruktura Podmežakla nadaljuje, v nadzor pa se vključi tudi član 
Nadzornega odbora Rafael Franc Penič. 
 
Po razpravi je predsednik v sprejem predlagal  
 

SKLEP 68/21: 
V nadzor investicije Ob Gorki – komunalna infrastruktura Podmežakla se 
vključi tudi član Nadzornega odbora Rafael Franc Penič. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

   ZA – 6 

 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

4. Končno poročilo o opravljenem nadzoru investicije Cesta Betel 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora. V razpravi so člani 

Nadzornega odbora razpravljali o vsebini poročila in danem odgovoru nadzorovane 

osebe na ugotovitve v osnutku poročila. Po uskladitvi ugotovitev je predsednik v 

sprejem predlagal  

 

SKLEP 69/21:  

Sprejme se na seji dokončno oblikovano Končno poročilo o opravljenem 

nadzoru investicije Cesta Betel. Poročilo se posreduje županu in Občinskemu 

svetu. Odzivno poročilo ni potrebno.  

 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

   ZA - 6 

 

Sklep je bil sprejet. 

 
 

5. Obravnava gradiv posredovanih v sprejem Občinskemu svetu 

 
Mag. Valentina Gorišek je na vprašanje Franca Rožiča pojasnila, da se v letu 2018 
načrtuje zadolževanje v višini 1 milijon evrov. Sredstva iz naslova zadolževanja se 
bodo namenila za celovito obnovo Ruardove graščine in za projekte, s katerimi se bo 
Občina Jesenice prijavila na javne razpise za pridobitev nepovratnih sredstev. 
Občina se bo v tem delu zadolževala samo v primeru, če bo uspešno pridobila 
nepovratna sredstva za sofinanciranje projektov.  
 
Vojko Otovič je izpostavil, da bi morala biti Ruardova graščina namenjena za 
predstavitev javnosti, ne pa da je v njej sedež javnega zavoda. 
 
 

6. Vprašanja in pobude 

 
Vprašanj in pobud ni bilo. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
 
Zapisala:        Predsednik: 
Mag. Valentina Gorišek       Mag. Vojko Otovič 


